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Typ av möte: Möte med BRÅ 

Mötesdatum: 2018-10-16 

Närvarande: Tobias Nässén (M) ordförande, Inger Davidson (KD) 1:e vice 
ordförande, Lena Rönnerstam (S) 2:e vice ordförande, Sofie Ordell, 
kommunpolis 
Elisabeth Axelsson, Terese Kalinski, Jan Landström, Per Ehrengren, 
Mats Bohman, Susanne Nord, Lotta Valentin, Elin Sylvan, Johanna 
Balic 

 
1. Mötets öppnande 
Tobias Nässén (ordförande) öppnade mötet och hälsade alla välkomna. Mötesdeltagarna 
presenterade sig.  
 
2. Stockholmsenkäten 
Elin Sylvan, planerare/utvecklare på omsorgsenheten, och Lotta Valentin, enhetschef 
utbildningsenheten, presenterar resultatet från Stockholmsenkäten 2018 i Nacka. 
Undersökningen genomfördes i våras 2018. 
Undersökningen bifogas minnesanteckningarna.  
 
Jan Landström ger en presentation om ungdomsbrottslighetens utveckling i Nacka 
kommun mellan åren 2003-2018. Presentationen bifogas minnesanteckningarna.  
 
Ordförande Tobias Nässén lyfter frågan om att samordna en riktad insats mot en specifik 
målgrupp, exempelvis flickor i årskurs 2 i gymnasiet, i samarbete med berörda nämnder.  
 
3. Aktuell information från polisen 
Sofie Ordell informerar om senaste händelserna i Nacka från polisens sida. Polisen i Nacka 
har bland annat informerat medborgare om hur man kan säkra sin bostad och förebygga 
inbrott. Sofie informerar även om en enkätundersökning som har genomförts på 
nackapolisens lokala facebooksida där frågor om trygghet ställdes. Undersökningen fick 
2000 svar, majoriteten var kvinnor mellan 31-64år. Utifrån trygghetsaspekt var det trafik 
som kom högst upp på listan gällande otrygghet. Oro för inbrott i sin bostad kom på andra 
plats, tredje plats kom oro för stöld och rån samt fjärde plats narkotikarelaterad brottslighet.  
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4. Läget i Fisksätra 
Per Ehrengren informerar om att det för ca tre veckor sedan var ett accelererande stök 
utanför Folkets hus i Fisksätra.  Med anledning av detta sammankallades ett extrainsatt 
möte med arbetsgruppen Trygg och säker i Fisksätra/Saltsjöbaden. På mötet kom rådet 
fram till tre huvudåtgärder. Följande tre insatser genomförs/kommer att genomföras i 
Fisksätra i höst: 
 
• Samla och fokusera alla goda krafter (extra väktare, Trygghetsvärdar, Polarna, Mitt i 
Fisksätra-nätverket m.fl.).  
• En ny trygghetsvandring med fokus på området kring Folkets hus.  
• En utbildningsinsats via Trygg och säker i Fisksätra.  
 
5. Rapport från mötet med nattvandrare 
Mats Bohman berättar om mötet med nattvandrare. Nannette Büsgen, koordinator 
Nacka kommun, Volontär i Nacka, höll i mötet med fokus på nattvandring.  
Mats informerar vidare att Nacka nu har nattvandringsgrupper i alla kommundelar, även 
Saltsjöbaden har nu en egen nattvandringsgrupp. Nattvandrare från Hammarbys sjöstad 
deltog också i mötet.  
 
Per Ehrengren berättar att samtliga nattvandrargrupper har fått abonnemang och 
mobiltelefoner, så att de kan använda dessa istället för privata nummer.  
 
6. Övriga frågor 
Lena Rönnerstam ställer en fråga gällande sändlistor för protokollen från de lokala 
arbetsgrupperna Trygg och säker. Det är viktigt att ledamöterna i BRÅ får dessa protokoll.  
 
 
 
Vid protokollet 
 
Johanna Balic 
 
 


